
Nordisk Solsport generalforsamling

Søndag den 13. november kl. 14:00
Adresse: Parkteatret Jernbanegade 41, 3600 Frederikssund 

Referat 

1) Valg af dirigent og referent.
Anders blev valgt som dirigent. Lisbeth B. blev valgt til referant.

2) Bestyrelsens beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år.
Bestyrelsens beretning blev godkendt. Bilag. 

3) Godkendelse af det reviderede regnskab.
Regnskabet blev godkendt.

4) Forslag

a) Både. Bestyrelsen foreslår at de 2 Flipperjoller sælges/foræres væk istedet foreslår 
bestyrelsen at der indkøbes en kombijolle A la Askeladden eller Rügen (måske lidt mere
sporty) Budget til dette skal fastsættes. 
Der nedsættes et udvalg bestående af Christian, Anders. De har et råderum på 
15.000 kr.

b) Plan for rottebekæmpelse skal laves. Har vi brug for professionel hjælp? Hvad 
virker? 
Michael og Siri køber nye fælder. 

c) Fastsættelse af “Hyldeholmsuge” Bestyrelsen foreslår at vi fastsætter en uge i 
sommerferien hvor vi kan hygge os sammen og lave noget af det arbejde der er bedst at 
lave om sommeren. Uge 28 er en mulighed. 
Punktet blev debatteret sammen punkt g) Bestyrelsen planlægger Hyldeholmsuge i
uge 28 og snakker med Jeppe om hvorvidt hyldeholmsugen og potentiel børnelejr 
kan samtænkes. 

d) Forslag til arbejdsopgaver, både til forårets arbejdsweekend, og på længere sigt. 
Der foreslås reparation af gulv i hangaren
Bestyrelsen udarbejder frem til næste generalforsamling en langsigtet plan for 
vikingehallen
Der foreslås at ”Brættet” og stejlepladsen repareres og opgraderes.
Færdiggørelse af Solhytten. Gelænder, mv. 
Øen skal klimasikres på den lange bane. Vi har brug for sten
Sørøverbugten skal udjævnes og bruges som grenbunker og tang

e) Bestyrelsen foreslår at Kasseren bliver fritaget for at betale kontingent.
Ikke godkendt. Bestyrelsen bemyndiges til at anerkende særlige indsatser med 
gaver

f) Claus Malta foreslår genindførelse af ministerposter med aftalte områdeansvar. 
Leif er kystminister

- 2022



Anders er bådeminister
Karen er havneminister
Thorbjørn er hangarminister
Ove er bygge- og boligminister

g) Claus Malta foreslår at sætte større fokus på fællesskabet blandt andet ved at gøre 
børnelejren til et fælles ø-projekt også økonomisk. På den måde kan vi alle bidrage og 
stille krav. 
Punktet blev debatteret sammen punkt e) se punkt e)

h) Claus Malta foreslår en liste med kontaktinfo på samtlige medlemmer ophængt på 
øen, og opfordrer til at man husker at bruge “Ø-bogen” 
Punktet blev vedtaget. Bestyrelsen sørger for det.

5) Fastsættelse af kontingent og bidrag til hytteleje
Uændret.

6) Valg til bestyrelse på 3-5 medlemmer. Ove, Christoffer og Severin fortsætter den 
kommende periode. Anders og Pernille er på valg.
Anders og Pernille blev valgt.

7) Budget
Anskaffelser hæves til 30.000 kr. Herefter godkendt.

8) Valg af revisor
Lisbeth B. Blev genvalgt. 

9) Eventuelt
Fiskeren Gert er død.




